

1- The promoter is CO2 EXCHANGE LLC whose registered office is at 1010 S Mainline Dr Seymour, WI 54165.

2- The competition is open to residents of the Canada aged 18 years or over except employees of CO2 EXCHANGE LLC and their close relatives and anyone otherwise connected with the organization or judging of the competition.

3- There is no entry fee and no purchase necessary to enter this competition.

4- By entering this competition, an entrant is indicating his/her agreement to be bound by these terms and conditions.

5- Route to entry for the competition and details of how to enter are via <https://sodasense.ca/> or <https://sodasense.ca/fr>

6- Only one entry will be accepted per person. Multiple entries from the same person will be disqualified.

7- Closing date for entry will be 10/31/2024. After this date no further entries to the competition will be permitted.

8- No responsibility can be accepted for entries not received for whatever reason.

9- The promoter reserves the right to cancel or amend the competition and these terms and conditions without notice in the event of a catastrophe, war, civil or military disturbance, act of God, or any actual or anticipated breach of any applicable law or regulation or any other event outside of the promoter's control. Any changes to the competition will be notified to entrants as soon as possible by the promoter.

10- The prize is as follows:

The prize is as stated and no cash or other alternatives will be offered. The prizes are not transferable.

The winner is entitled to 3 free refills over a 12-month period (this is based on the average user requiring 3 refills of CO2 over a 12-month period). Each refill includes 2 canisters, making a total of 6 canisters refilled for free over 12 months. Please note that the winner must have at least 2 empty canisters to be eligible for canister refills.

11- The Winner will be chosen at random, from all entries received through the questionnaire on the provided English and French links.

12- The winner will be notified by email and/or DM on Facebook within 28 days of the closing date. The winner will only ever be contacted by CO2 EXCHANGE LLC. If the winner cannot be contacted or does not claim the prize within 14 days of notification, we reserve the right to withdraw the prize from the winner and pick a replacement winner.

13- The promoter will notify the winner how the prize can be redeemed.

14- The promoter's decision in respect of all matters to do with the competition will be final and no correspondence will be entered into.

15- By entering this competition, an entrant is indicating his/her agreement to be bound by these terms and conditions.

16- The winner agrees to the use of his/her name and image in any publicity material, as well as their entry. Any personal data relating to the winner or any other entrants will be used solely in accordance with current Canadian data protection legislation and will not be disclosed to a third party without the entrant's prior consent.

17- Entry into the competition will be deemed as acceptance of these terms and conditions.

18- This promotion is in no way sponsored, endorsed, administered by, or associated with, Facebook, Twitter, TikTok, or any other Social Network. You are providing your information to CO2 EXCHANGE LLC and not to any other party.

1 - Le promoteur est CO2 EXCHANGE LLC, dont le siège social est situé au 1010 S Mainline Dr, Seymour, WI 54165.

2 - Le concours est ouvert aux résidents du Canada âgés de 18 ans ou plus, à l'exception des employés de CO2 EXCHANGE LLC, de leurs proches, ainsi que de toute personne liée à l'organisation ou à l'évaluation du concours.

3 - Aucun frais d'inscription ni achat n'est requis pour participer à ce concours.

4 - En participant à ce concours, chaque participant indique son accord à être lié par les présents termes et conditions.

5 - Les modalités de participation au concours et les détails sur la façon de s'inscrire sont disponibles via <https://sodasense.ca/> ou <https://sodasense.ca/fr>.

6 - Une seule inscription par personne sera acceptée. Les inscriptions multiples d'une même personne seront disqualifiées.

7 - La date limite de participation est le 31 octobre 2024. Après cette date, aucune participation supplémentaire ne sera acceptée.

8 - Aucune responsabilité ne sera acceptée pour les inscriptions non reçues, quelle qu'en soit la raison.

9 - Le promoteur se réserve le droit d'annuler ou de modifier le concours ainsi que les présents termes et conditions sans préavis en cas de catastrophe, guerre, trouble civil ou militaire, catastrophe naturelle, ou toute violation réelle ou anticipée de toute loi ou réglementation applicable, ou de tout autre événement indépendant de la volonté du promoteur. Toute modification du concours sera notifiée aux participants dès que possible par le promoteur.

10 - La récompense est la suivante :

La récompense est telle qu'indiquée, et aucune compensation en argent ou autre alternative ne sera offerte. Les récompenses ne sont pas transférables. Le gagnant a droit à 3 recharges gratuites sur une période de 12 mois (selon l'utilisation moyenne de 3 recharges de CO2 au cours d'une période de 12 mois). Chaque recharge comprend 2 cartouches, ce qui fait un total de 6 cartouches rechargées gratuitement sur 12 mois. Veuillez noter que le gagnant doit avoir au moins 2 cartouches vides pour pouvoir bénéficier des recharges de cartouches.

11 - Le gagnant sera sélectionné au hasard parmi toutes les participations reçues via le questionnaire soumis aux liens anglais et français fournis.

12 - Le gagnant sera informé par courriel et/ou message direct sur Facebook dans un délai de 28 jours après la date de clôture. Le gagnant ne sera contacté que par CO2 EXCHANGE LLC. Si le gagnant ne peut pas être contacté ou ne réclame pas son prix dans les 14 jours suivant la notification, nous nous réservons le droit de retirer le prix et de sélectionner un autre gagnant.

13 - Le promoteur informera le gagnant de la manière dont le prix peut être réclaté.

14 - La décision du promoteur concernant toutes les questions relatives au concours sera finale et sans appel. Aucune correspondance ne sera échangée à ce sujet.

15 - En participant à ce concours, chaque participant indique son accord à être lié par les présents termes et conditions.

16 - Le gagnant accepte que son nom et son image soient utilisés dans tout matériel publicitaire, ainsi que sa participation. Les données personnelles relatives au gagnant ou à tout autre participant seront utilisées uniquement conformément à la législation canadienne en vigueur sur la protection des données et ne seront pas divulguées à un tiers sans le consentement préalable du participant.

17 - La participation au concours sera considérée comme une acceptation de ces termes et conditions.

18 - Cette promotion n'est en aucun cas sponsorisée, approuvée, administrée par, ou associée à Facebook, Twitter, TikTok, ou tout autre réseau social. Vous fournissez vos informations à CO2 EXCHANGE LLC et non à une autre partie.